
 

华泰财险附加六十天解除保单条款（CB 版） 

兹经双方理解并同意，保险人可提前六十天书面通知投保人解除本保险单，对未到期的

保险费保险人应按日比例退回给投保人。 

投保人可随时书面申请解除本保险单，对本保险单已生效期间的保险费按日比例计收。 

本附加条款与主条款内容相悖之处，以本附加条款为准；未尽之处，以本保险单主条款

为准。 

 

60 Days’ Cancellation Clause 

It is hereby understood and agreed that the insurance may at any time be terminated at the 

option of the Policyholder, giving sixty days’ notice to that effect being giving to the 

Policyholder, in which case the Policyholder shall be liable to repay the pro rata premium for 

the unexpired terms from the date of the Cancellation. 

The Policyholder may apply for cancelling this insurance in writing at any time, and the 

premium during the valid period of this insurance shall be charged pro rata. 

This clause is subject otherwise to the terms, conditions and exclusions of this Policy.  

 


